

SVENSKA KUBFÖRBUNDET

PROTOKOLL FÖRT VID STYRELSEMÖTE 2023-02-27

Tid: 19:00
Plats: Zoom

NÄRVARANDE

ORDFÖRANDE	VIKTOR ZENK
KASSÖR	DANIEL HERMANSSON
LEDAMOT	DANIEL "WANIEL" WALLIN
LEDAMOT	TONI BELJO
LEDAMOT	HELMER EWERT
LEDAMOT	LEO BLYBERG

- §1 Mötets öppnande** Viktor Zenk öppnar mötet.
- §2 Val av sekreterare** Helmer Ewert väljs till mötessekreterare.
- §3 Val av justerare** Daniel Wallin väljs till justerare.
- §4 Uppföljning från förra mötet** Arbetet med Trello är nu igång. Datum för årsmöte är planerat och kallelsen är utskickad. Gällande uppföljning kring SSL så tas frågan med plastfickor upp igen. Viktor tar upp att man kan köpa halsband med tryck om vi går vidare med detta.
- §5 Årsmöte** Viktor och Daniel H har gått igenom föreningens ekonomi inför årsmötet, samt skickat material till revisorn, som var nöjd. På tal om möten så nämns även här att det är fyra mötesprotokoll som väntar på justering av de sex möten styrelsen haft på senaste tiden.
- Materialet som ska delas på årsmötet kikas snabbt igenom, och Viktor tar upp att SveKub haft 20 tävlingar och 631 unika tävlande. Idén lyfts kring att särskilja antalet nya tävlande, något som Callum Goodyear tidigare nämnt. Viktor går därefter igenom verksamhetsplanen för 2023.
- Daniel W tar upp att det är positivt att många (120 st) redan är anmälda till SM 2023.
- Viktor nämner den ekonomiska redovisningen för 2022, och att SveKub gått 53030,11 kronor plus under året.
- En fråga som tas upp är att SveKub gått så pass mycket plus under året trots att ambitionen är att gå ungefär +-0. Daniel H nämner här att det börjat jämnas ut sig i början av 2023 då flera tävlingar gått lite back.
- Det diskuteras kring 2022 års bidrag från Sverok för SveKub-hoodies, och var de hamnat i redovisningen. Viktor kommer fram till att de ligger som anmälningsavgifter, och det flyttades istället till "bidrag genom Sverok" i den ekonomiska redovisningen.
- Viktor visar upp budgeten för 2023 och att målet fortsatt är att intäkter för "anmälningsavgifter" ska vara mindre än utgifter för tävlingar. Budgeterat resultat för året är -32250 kronor.
- Leo tar upp att vi eftersom vi har så mycket pengar över kan satsa mer på marknadsföring. Det kan gå till sociala medier, samarbeten, förbättringar av hemsidan osv. Marknadsföring läggs till i budgeten, en post på 15000 kronor. Efter diskussion bestäms slutligen att SveKub i budgeten istället sätter att

“anmälningssavgifter” och “utgifter tävlingar” ska gå jämnt ut.

§6 Delegathoodies, t-shirts antal?

Tanken är att WCA-delegaterna i Sverige ska få speciella hoodies för att synas bättre på tävlingar. Det tas upp att det också diskuterats i delegatchatten på Messenger om att också ha t-shirts då man inte alltid kommer vilja bära en hoodie. Styrelsen diskuterar hur många t-shirts per delegat som är rimligt, och om tanken är att de alltid ska bäras. Viktor googlar snabbt och kommer fram till att priset är ca 400 kr för hoodies och 200 kr för t-shirts. Styrelsen landar i beslut att en hoodie och två t-shirts per delegat blir lagom, och Viktor tar på sig att beställa dem.

§7 Nya displayer samt timers

Daniel W tar upp att Cuboss snart får in Qiyi-displayer och föreslår att vi kan testa dem på någon tävling, då flera länder gått över helt till dem istället för displayer från Speedstacks. Fördelar som tas upp är att de är lättare och billigare, men nackdelar såsom utseende nämns också.

Styrelsen diskuterar behovet av fler timers, och potentiellt nya gen 5 timers. För- och nackdelar med just gen-5 timers diskuteras också. Daniel W förklarar hur de gjort i Stockholm, kring att ha ett “Stockholmsligan-kit” med endast den utrustning som krävs för att arrangera små tävlingar på vardagskvällar. Därför finns nu tre tävlingskit i Sverige, och fler timers behövs. Kostnaden blir hög, men Leo tar upp att det är värt pengarna på grund av det ökande behovet, samt att slippa gen 3 som orsakar mer incidenter än gen 4 och antagligen också gen 5.

Leo tar upp att tull kan tillkomma om man beställer från utanför EU, och att det kanske därför inte är värt det, trots att det vid första anblick verkar billigare än inom EU. Vi diskuterar och räknar på vikten av timers och kollar på fraktmöjligheter. Leo undrar vad ett set kostar, Daniel W tar fram det beställningsformulär från WCA som vi kollat på, och säger att 24.50 USD plus fraktkostnader blir priset man beställer via WCA. På Cuboss kostar samma set 649 kronor.

Daniel W tar upp frågan om vi helt vill ersätta gen 3 timers. Alla verkar hålla med om att vi vill göra det, men att vi kan behålla gen 3 till exempelvis sidoscen på större tävlingar (inte minst SM). Dessutom kan vi potentiellt i framtiden ge bort dem om de inte längre behövs, så vi slipper slänga dem. I och med dessa gen 5 timers höjs nu också inköp av utrustning till 30 000 kr i budgeten. Styrelsen beslutar här att beställa 30 st gen 5 timers med mattor.

Viktor tar upp att vi fick en fråga från en norsk kubare som designat clock-covers och erbjudit att 3D-printa specifika Svekub-covers åt oss för billiga 500 kr plus en hoodie. Viktor tar upp fördelarna att de inte fastnar i varandra eller i Clocken, samt att de har en Svekub-logga.

§8 Övriga frågor

Viktor nämner att det hade varit bra att ha ett verktyg för att hålla koll på hur SveKub ligger till ekonomiskt under årets gång. Daniel H säger att det kan vara svårt att se då anmälningssavgifterna kommer in ofta månader innan lokalhyran ska betalas. Viktor tar upp att vi skulle kunna utöka den redovisning för tävlingar vi redan har. Daniel W undrar om vi på något sätt kan automatisera det och koppla till de budgetar för individuella tävlingar som redan tas fram. Viktor nämner att man kan kлона budgeten för tävlingen och fylla i för varje tävling hur det faktiskt blev. Han lägger in det i “att göra” på Trello.

Viktor tar upp “veckans projekt”, som tidigare tagits upp men aldrig riktigt tagit fart. Vi bestämmer att denna veckas projekt är att fixa en “supermall för tävlingar”. Daniel W föreslår att man kan ha mallen i form av en WCA-sida, som man inför alla tävlingar helt enkelt klonar, något som styrelsen tycker låter bra. Viktor lägger in det i Trello under “veckans projekt”. Daniel W tar upp att det är viktigt att man när man ändrar på mallen alltid sparar sina ändringar,

och ser till att man arbetar på den uppdaterade versionen.

§9 Mötets avslutande

Viktor Zenk avslutar mötet.

Viktor Zenk
Ordförande

Helmer Ewert
Sekreterare

Daniel Wallin
Justerare

En underskrift på denna sida avser hela protokollet.
Kontakta styrelsen (styrelse@svekub.se) för kontroll eller övriga frågor.